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Fyzioterapie 

Do akademického senátu jsem se rozhodla 

kandidovat, abych prosazovala práva a zájmy 

studentů Fakulty zdravotnických věd. Pomohla 

ke zlepšení komunikace a vzájemného toku 

informací mezi vedením univerzity a námi. Budu se 

snažit, aby každý student měl možnost být 

dostatečně informován o činnosti akademického 

senátu. 

Z dob studia na gymnáziu mám osmiletou zkušenost se zastupováním naší třídy 

ve studentské radě, z toho dva roky jsem vykonávala funkci její předsedkyně. Dále se aktivně 

podílím na vedení SHM Prostějov, organizace zabývající se především přípravou táborů 

a jiných akcí pro děti, jako členka a zapisovatelka výboru. Proto si myslím, že by mi činnost 

v akademickém senátu mohla být velmi blízká. Budu moc ráda, když mě podpoříte svým 

hlasem. 


